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Abstract (en)
The element (1) moulded from synthetic material has a thin wall (2) whose outer face has an attractive appearance which imitates traditional
coverings (slates, tiles, etc.). Two consecutive ends of the element comprise profiles intended for assembly which form depressions with a U-shaped
cross-section (12 and 15), which are open on the side of the outer face (3) and arranged in order to be communicating. The front and rear ends of
the element have a tongue (16) which engages in a groove (17) on mounting. The groove (17) opens out into the transverse depression (12) with
a U-shaped cross-section on the arm (10) of the U placed on the inner side of the element. This type of element is particularly advantageous for
constructing building roofs. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'Elément (1) moulé en matière synthétique présente une paroi (2) mince dont la face externe présente un aspect esthétique imitant les revêtements
traditionnels (ardoises, tuiles, etc.). Deux extrémités consécutives de l'élément comportent des profilés destinés à l'assemblage qui forment des
dépressions à section en U (12 et 15) ouvertes du côté de la face externe (3) et agencées pour être communicantes. Les extrémités avant et arrière
de l'élément présentent une languette (16) s'engageant dans une rainure (17) lors du montage. La rainure (17) débouche dans la dépression
transversale (12) à section en U sur la branche (10) du U placée du côté intérieur de l'élément. Ce type d'élément est particulièrement intéressant
pour constituer des toitures de bâtiment.
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